
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Zdravstvo v prvem planu
Res je. To je bila osrednja točka zadnjega

zasedanja vseh treh zborov skupščine. Celovilo
in izčrpno je bilo gradivo z naslovum Zdravslve-
no varstvo prebivalccv občine Ljubljana Vič-
Rudnik in je v svojem skfepnem delu obsegalo
tudi predloge stabilizacijskih ukrepov izvajal-
skih zdravstvenih delovnih organizacij v občin-
ski zdravstveni skupnosti. Prav ta skupnosl pa
je tudi kot četrti zbor sodelovala pri obravnavi
gradiva.

Uvod je podal njen predsednik mag. Milivoj
Hladnik in še posebej podčrtal težko prenosljivo
finančno situacijo v kateri se zdravstvo nahaja.
Zelo nazorno je tudi predočil stanje zdravstve-
nega varstva pa organiziranosti v občini. kjer
sicer beležimo nove zmogljivosti. a zdi se, da
smo v bližnji preteklosti ob širjenju pravic vodili
premaio računa o zagotavljanju potrebnih sred-
stev. Participacija je tu. a ne daje željenih učin-
kov. nasprotno. raven zdravstvenega varstva že
vidno upada. Tako v stališčih občinskega izvr-
šenga sveta kot zdravstvene skupnosti in pred-
sedstva OK SZDL so bili še posebej poudarjeni
naslednji sklepi in ugotovitve: nujnoje potrebno
že znane predloge ukrepov okvantificirati in
konkretizirati skupaj z vsemi njihovimi posledi-
cami, pri vsch ukrepih je potrebno upoštevati
selektiven pristop. potrebno je pripraviti na-
tančno analizo učinkov participacije. kar velja

tudi za sredstva republiških solidarnosti. Prav
na slednjem področju se morajo kriteriji za to
solidarnost Ljubljane (gre za velike številke)
ponovno preveriti. Odločneje se mora pristbpiti
tudi k drugačni oganiziranosti zdravstva v Ljub-
Ijani (ali mora res vsaka občina imeti svoj
TOZD zdravstvenega varstva), pa tudi širše, pri
čemer je bilo namenjeno največ pozornosti pre-
novi SIS-ov. Odločna je bila tudi zahteva odnos-
no vprašanje, kaj je s takoimenovanimi presežki
v SIS, kako jih vrniti zdravstvu in ostalim druž-
benim dejavnostim za kritje izgub, oziroma še
.več. na kakšen način ugotoviti, kaj se dogaja
z blokiranimi sredstvi. Dana je bila tudi pobuda
občinskemu izvršnemu svetu o možnosti zbira-
nja sredstev na račun znižanj prispevkov za SIS
materialne proizvodnje, v ta namen pa pripravi-
ti anaiizo porabe sredstev omenjenih SIS, kakor
tudi programe za racionalizacijo SIS materialne
proizvodnje.

Delegati pa so v razpravi zelo glasno in za-
skrbljujoče opozorili tudi na »usodo« Rakitne.
Odločno so zahtevali takojšnje ukrepanje (na
seji je bilo danih več informacij - kakšna priza-
devanja so v teku) še posebej pa so se zavzeli, da
okrevališče ne izgubi osnovnega namena
- zdravljenja otrok - saj je podatek o tem. da se
kar 60 odstolkov otrok srečuje z obolelimi dihali
več kot zgovoren.


